

《单词百科:motorcycles是什么意思?motorcycles怎么发音?motorcycles的解释和用法》

英语单词motorcycles是什么意思?motorcycles怎么读?motorcycles怎么发音?简答网为您整理了motorcycles的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



motorcycles怎么读

motorcycles的读音: ['m ɒ t ə s a ɪ klz]

motorcycles的意思

1、n. 摩托车(motorcycle的名词复数);

motorcycles的双语例句

1、Two men riding on motorcycles opened fire on him.

两个骑摩托车的男人向他开了枪。

2、Two young men were racing motorcycles on the loose gravel.

两个小伙子正在松散的砾石路面上赛摩托车。

3、Widely used in machinery, instruments, vehicles, motorcycles, aviation, aerospace and other fields.

广泛应用于机械、仪表、汽车、摩托车、航空、航天等领域。

4、Bicycles (or motorcycles) should be parked and locked at the designated places.

自行车 (或摩托车) 应停放在指定的位置。

5、Applied ranges: cars, motorcycles, compressor spare parts, hardware, machinery parts, etc.

应用范围: 汽车、摩托车、压缩机零配件, 五金、机械零件等。

6、The Force has 850 motorcycles and 1650 four-wheeled vehicles.

警队拥有850部电单车及1650部四轮车辆。

7、Twelve guards on motorcycles preceded the president's car.

骑着摩托车上的12名侍卫行于总统车前。

8、This scooter didn't have a foot pedal to accelerate like the military motorcycles back then.

这台速克达并不像当时的军用摩托车是用脚踏板来加速。

9、New-style motorcycles, of Better quality than others, are high-speed and safe.

新型摩托, 品质超群, 高速 安全。

10、Our company will display the new models of motorcycles there.

我们公司将在那里展出新型号的摩托车。

11、As the two motorcycles sped along the highway, one closed with the other round the bend.

两辆摩托车在公路上疾驰, 在转弯处一辆接近了另一辆.

12、 They came bombing through the square on their motorcycles at 4 p.m.

下午4点他们开摩托车从广场飞驰过去.

13、 Production: (automobiles, motorcycles, bicycles) accessories; Power machine and hardware components machinery.

生产: (车、 托车、 行车) 件; 动力机、 金模具机械.

14、 For some people, souping up motorcycles or cars is their hobby.

还有人把改装东西作为嗜好?真是难以想象.

15、 Meanwhile, the number of motorcycles is climbing on Gaoxiongcity streets.

同时, 高雄市街上的机车数量也向上攀升.

以上是简答网为您整理的motorcycles怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于motorcycles的用法、motorcycles的释义、motorcycles的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/motorcycles>